
Svazková škola Přezletice, Podolanka, Jenštejn – svazek obcí 

Veleňská 48, 250 73 Přezletice 

 

Sněm svazku obcí Přezletice, Podolanka, Jenštejn 

            Číslo: 4 

Zápis ze sněmu Svazku obcí ze dne 19.12.2024 

Přítomni: Jan Macourek, Norbert Hlaváček, Tomáš Říha, Roman Pečenka od bobu 6 v 9.53 hod. -
dle prezenční listiny (příloha č. 1) 

Předseda:   Jan Macourek 

Hlasující:   Norbert Hlaváček, Tomáš Říha, Roman Pečenka od bobu 6 v 9.53 hod. 

Hosté:  Martin Šidlák, Eva Bartošová, Monika Dragounová, Tomáš Hlavatý, Jitka 
Zelinková 

Zapisovatel:   Petra Urbanová 

Ověřovatelé zápisu:  Norbert Hlaváček, Tomáš Říha 

Způsob hlasování:  Není-li výslovně uvedeno jinak, vždy veřejně, a to zvednutím ruky 

 

Schválený program: 

1. Rozpočet + střednědobý výhled ŠPO ZŠ Panská pole 

2. Rozpočet + střednědobý výhled PO Školní jídelny 

3. Rozpočet 2025 + střednědobý výhled svazku 

4. Rozpočtová opatření k 31.12.2024 

5. Stravovací komise 

6. Stavba nové školy II fáze 

7. Nápis škola 

8. Veřejnoprávní smlouvy žáci z nespádových obcí 

9. Odměny členů kontrolní komise svazku 

10. Navýšení rozpočtu a příspěvku ŠPO ZŠ 

11. Diskuse, různé 

 

Zahájení, schválení programu 

Jan Macourek zahájil sněm svazku obcí v 9:45 hodin a seznámil přítomné s programem sněmu. 

Navržené změny programu: 

Doplnění bodů: 

Veřejnoprávní smlouvy žáci z nespádových obcí 

Odměny členů kontrolní komise svazku 

Navýšení rozpočtu a příspěvku ŠPO ZŠ 
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Zrušení bodů:  

Přejmenování bodů: Hlasování o navrženém programu: 

 

Hlasování pro:  2  proti:   - zdržel se:  - 

  

Určení osoby zapisovatele, ověřovatelů zápisu 

Jan Macourek požádal delegáty o návrhy na návrhovou komisi, zapisovatele a ověřovatele zápisu  

 Zapisovatelem zápisu byla navržena: Petra Urbanová  

Navrhovaný zapisovatel souhlasí.  

Hlasování pro:  2  proti:   - zdržel se: - 

Jmenování zapisovatele: Petra Urbanová. 

 

 Ověřovateli zápisu byli navrženi Tomáš Říha, Norbert Hlaváček,.  

Navrhovaní ověřovatelé zápisu souhlasí.  

Hlasování pro:  2  proti:   - zdržel se:  

Jmenování ověřovatelů zápisu: Tomáš Říha, Norbert Hlaváček, Eva Bartošová. 
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1. Rozpočet – střednědobý výhled ŠPO ZŠ Panská pole 

Jan Macourek seznámil přítomné s návrhem rozpočtu a střednědobého výhledu ŠPO Svazková 

základní škola Panská pole. Konstatoval, že byl rozpočet i výhled již předjednán, řádně vyvěšen a 

je schvalován v podobě dle vyvěšení bez úprav. 

Usnesení č.1a: 

Delegáti svazku schvalují rozpočet Svazkové ZŠ Panská pole na rok 2025. 

Hlasování pro:  2  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 1a schváleno. 

 

Usnesení č.1b: 

Delegáti svazku schvalují střednědobý výhled rozpočtu na rok 2026-2027 Svazkové ZŠ Panská 

pole. 

Hlasování pro:  2  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 1b schváleno. 

 

 

2. Rozpočet + střednědobý výhled PO Školní jídelna 

Jan Macourek seznámil přítomné s návrhem rozpočtu 2025 a střednědobého výhledu ŠPO 

Svazkové základní školy Panská pole. Konstatoval, že byl rozpočet i výhled již předjednán, řádně 

vyvěšen a je schvalován v podobě dle vyvěšení bez úprav. 

Usnesení č.2a: 

Delegáti svazku schvalují rozpočet na rok 2025 PO Školní jídelna ZŠ Panská pole. 

Hlasování pro:  2  proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č. 2a schváleno. 

 

Usnesení č.2b: 

Delegáti svazku schvalují střednědobý výhled rozpočtu na roky 2026 až 2027 PO Školní jídelna ZŠ 

Panská pole  

Hlasování pro:  2  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 2b schváleno. 
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3. Rozpočet 2025 + střednědobý výhled svazku 

Jan Macourek seznámil přítomné s návrhem rozpočtu 2025 a střednědobého výhledu Svazku obcí 

SŠPPJ. Konstatoval, že byl rozpočet i výhled již předjednán, řádně vyvěšen a je schvalován v 

podobě dle vyvěšení bez úprav. 

Usnesení č.3a: 

Delegáti svazku schvalují Rozpočet DSO Svazkové školy Přezletice, Podolanka, Jenštejn-svazek 

obcí na rok 2025jako schodkový. Schodek z rozpočtu bude hrazen ze zůstatku minulých let na 

bankovních účtech.  Předsedu svazku pověřují k vydání, vyvěšení rozpočtu a souvisejícím úkonům. 

Hlasování pro:  2  proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č. 3a schváleno. 

 

Usnesení č.3b: 

Delegáti svazku schvalují střednědobý výhled rozpočtu na roky 2026 až 2027 DSO Svazkové školy 

Přezletice, Podolanka, Jenštejn-svazek obcí. 

Hlasování pro:  2  proti:  -  zdržel se: - 

Usnesení č. 3b schváleno. 

 

4. Rozpočtová opatření k 31.12.2024 

Jan Macourekpožádal o projednání pověření předsedy svazku provádět rozpočtová opatření do 

konce roku 2024 k 31.12.2024. Jan Macourek seznámí s RO delegáty na nejbližším sněmu. 

Usnesení č.4: 

Delegáti svazku pověřují předsedu svazku Jana Macourka k provádění rozpočtových opatření do 

konce roku 2024 k 31.12.2024, předseda svazku předloží RO na nejbližším sněmu. 

Hlasování pro:  2  proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č. 4 schváleno. 

 

5. Stravovací komise 

Jan Macourekotevřel znovu bod stravovací komise, který se projednával na posledním jednání 

sněmu 6.11.2024, kde byl pověřen rozdělením kompetencí komise na kontrolu a množství stravy, 

kontrolu pokladny a kontrolou hospodaření s majetkem. Obdobně by měla být určena komise i pro 



S t r á n k a 5 | 9 

 

kontrolu ZŠ (netýká se části kontroly stravy), předseda navrhuje zvolit komisi stejnou, jako pro 

jídelnu Po diskusi s delegáty navrhuje: 

Nominovány jsou:  

Do části komise kontrolující pokladnu a hospodaření ZŠ i jídelny: 

Mgr. Jitka Zelinková, předsedkyně 

Šárka Špírková, členka 

Petra Urbanová, členka 

Do části pro kontrolu kvality jídla:  

Mgr. Anna Šmejkalová 

Ing. Peter Kubiš 

Jana Skalníková 

Usnesení č.5: 

Delegáti svazku schvalují navrženou komisi v tomto složení: Mgr. Jitka Zelinková, předsedkyně 

Šárka Špírková, členka, Petra Urbanová, členka. Pro kontrolu kvality jídla: Mgr. Anna Šmejkalová, 

Ing. Peter Kubiš a Jana Skalníková s tím, že se mohou, co se týče kontroly jídla prolínat i komise, 

která kontroluje pokladny.  

 

Hlasování pro:  2  proti:    zdržel se: 

Usnesení č. 5 schváleno. 

 

6. Stavba nové školy II fáze 

Jan Macourekseznámil delegáty, s tím že vzhledem k předpokládanému rozvoji obcí, délce procesů 

od plánu po výstavbu je nutné začít pracovat na další etapě nové základní školy. Konstatoval, že se 

nabízí se více možností a bude třeba posoudit, která z možností se zdá být nejvhodnější. Delegáti 

dlouhodobě diskutovali o stavbě v Jenštejne, který současností mění územní plán stejně jako obec 

Podolanka. Podolanka má k dispozici i vhodný pozemek. Varianty první stupeň 5x2 třídy nebo 

komplet 1x9 tříd. Mezi delegáty došlo k diskuzi, jestli školu na pozemku v Jenštejne postavit nebo 

ne. Variantou je také stávající pozemek v Přezleticích, kde by se škola přistavěla. Pan Macourek 

navrhl vypracovat demografickou studii do 31.3.2025 a následně sněmu předložil. 
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Delegát pan Pečenka se dostavil na jednání sněmu v 9:53 hodin. 

Usnesení č.6a: 

Delegáti svazku pověřuji předsedu svazku Jana Macourka k provedení analýzy provozu a umístění 

školy. 

Hlasování pro:  3   proti:    zdržel se: 

Usnesení č. 6a schváleno. 

 

Usnesení č.6b: 

Delegáti svazku pověřuji předsedu svazku Jana Macourka k objednání demografické studie do 

částky 100.000 Kč. 

Hlasování pro:  3   proti:    zdržel se: 

Usnesení č. 6b schváleno. 

 

7. Nápis škola 

Jan Macourekotevřel znovu bod nápis škola, který se projednával na posledním jednání sněmu dne 

6.11.2024, kde pověřili ředitelku Moniku Dragounovou k projednání variant s žáky a Jana Macourka 

projedná s architektem Starčevičem autorská práva. Ve škole se sešli autor nápisu, paní ředitelka 

arch. Školy. Po rozsáhlé diskusi o variantách předloží autor nápisu další variantní řešení. K diskusi 

byly možnosti i reprezentativnější a monumentálnější. Předseda svazku sdělil, že na to svazek 

nemá prostředky. Prozatím není žádná varianta schválena. 

Předložené byly 3 varianty: 

1. varianta – hliníková nalakovaná písmena tl. 3 mm samostatně ukotvené do plech. fasády 

2. varianta – písmomalířský nátěr přímo na plech. fasádu 

3. varianta – 3 D plastická písmena nalepená přímo na plech. fasádu 3D vzhled 

 

Usnesení č. 7:  

Delegáti svazku berou informaci na vědomí. 

Hlasování pro:  3  proti:    zdržel se: 



S t r á n k a 7 | 9 

 

Usnesení č. 7 schváleno. 

 

8. Veřejnoprávní smlouvy žáci z nespádových obcí 

Jan Macourek předložil smlouvu, která se týká závazku financování nákladu za každého 

nespádového žáka docházejícího do svazkové školy. Jedná se o obce Záryby, Dřevčice, Polerady 

Usnesení8a: 

Delegáti svazku souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy s obcí Záryby a pověřuje předsedu 

svazku Jana Macourka podpisem. 

Hlasování pro:  3 proti:   - zdržel se: -  

Usnesení č.8a schváleno. 

 

Usnesení 8b: 

Delegáti svazku souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy s obcí Dřevčice a pověřuje předsedu 

svazku Jana Macourka podpisem 

Hlasování pro:  3 proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č.8b schváleno. 

 

Usnesení 8c:  

Delegáti svazku souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy s obcí Polerady a pověřuje předsedu 

svazku Jana Macourka podpisem 

Hlasování pro:  3 proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č.8c schváleno. 

 

9. Odměny členů kontrolní komise svazku 

Navrženo 15.000Kč na celou komisi, rozděleno poměrově dle hodin na základě předloženého 

výkazu členů komise. 

Usnesení 9:  
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Delegáti svazku souhlasí s rozdělením částky 15.000,- Kč poměrově dle hodin na základě 

předloženého výkazu členů komise. 

 

Hlasování pro:  3 proti:   - zdržel se:  - 

Usnesení č.9 schváleno. 

 

10. Navýšení rozpočtu a příspěvku ŠPO ZŠ 

Škola požádala o navýšení příspěvku o 60.000, -Kč, vzhledem k neočekávanému nákladu za 

revize.  

Usnesení č. 10a: 

Delegáti svazku schvalují navýšení neinvestičního příspěvku zřizovatele pro rok 2024 školské 

právnické osobě Svazková základní škola Panská pole o 60.000, - Kč a pověřují předsedu svazku 

k zahrnutí do RO k 31.12.2024. 

Hlasování pro:  3 proti:   - zdržel se: - 

Usnesení č.10a schváleno. 

Usnesení 10b: 

Delegáti svazku schvalují změnu č.2 rozpočtu pro rok 2024 školské právnické osoby Svazková 

základní škola Panská pole 

Hlasování pro:  3 proti:  -  zdržel se: -  

Usnesení č.10b schváleno. 

 

11. Diskuse, různé 

 

Ukončeno v 10:55 hodin. 

 

Přílohy:Prezenční listina 

 

Podpisy: 
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Petra Urbanová 

zapisovatelka 

 Tomáš Říha 

ověřovatel 

 

   

 

 

 

  Norbert Hlaváček 

ověřovatel 

 

 

Jan Macourek, 

předseda svazku obcí 


